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Mechelse herder Kodi volgt opleiding om hondenbrigade te 
versterken
LONDERZEEL / MEISE - De kleine hondenbrigade van 
de politiezone Kapelle-op-den-Bos, Londerzeel, Meise (KLM) 
telt met Tygo momenteel één Mechelse herder, maar binnen-
kort komt daar allicht de Mechelse herder Kodi bij. Die volgt 
binnenkort een opleiding.

Inspecteur Shauni Raedemaeker, die al zes jaar bij de politiezone 
KLM werkt bij de interventiedienst, is nu ook hondenbegeleider 
van de Mechelse herder Kodi. “Hij is twaalf weken oud en weegt 
al veertien kilogram”, vertelt inspecteur Reademaeker. “Hij kan 
pas aan de opleiding beginnen als hij één jaar oud is. Zo’n pa-
trouillehond moet wel aan heel wat voorwaarden voldoen 
voordat die operationeel mag worden ingezet. Ze mogen geen 
overdreven agressie tonen en moeten ook sociaal zijn. De hon-
den moeten ook betrouwbaar zijn en een groot uithoudingsver-
mogen hebben. Kodi wordt vanaf oktober dit jaar administratief 
aangenomen, zodat ook de opleiding vanaf 2026 kan beginnen. 
Momenteel is er al één hondenbegeleider in de zone KLM in 
het team Dierenwelzijn. De Mechelse herder Tygo zal dus hulp 
krijgen van Kodi als de opleiding helemaal rond is.” Waarvoor 
zal Kodi worden ingezet? “Kodi is een patrouillehond”, gaat de 
inspecteur-hondenbegeleider verder. “Die zal dus in versterking 
komen op bepaalde plaatsen om de politieploegen bij orde-
handhaving te staan. Denk daarbij tijdens ordediensten of op 
fuiven, bijstand bij controles, noem maar op. 

We gaan ook apart met de honden op patrouille gaan. Mo-
menteel krijgt Kodi al wat bijtlessen en hij krijgt ook al wat les-
sen pakwerk. Hij luistert heel goed en ik kijk er naar uit om 
zijn kunstjes eens te laten tonen op een opendeurdag van de 
zone KLM. Hij zal ook wel kunnen bijleren van Tygo, de andere 
Mechelse herder die al in dienst is bij de zone KLM. Als hij alle 
testen heeft afgelegd, kan hij snel op pad te gaan met zijn maatje 
Tygo.” (jh)

Inspecteur Shauni Raedemaeker met Kodi, die de hondenbrigade 
van de zone KLM zal versterken.

FOTO INGEZ.
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Ereburgemeester Jozef De Borger maakt opvallende 
carrièreswitch

LONDERZEEL - Ereburgemeester Jozef De Borger (63), 
die momenteel in de gemeenteraad in de oppositie zetelt met 
‘Team De Borger’ maakt op twee jaar voor zijn pensioen een 
opmerkelijke carrièreswitch. Hij is leerkracht geworden in de 
provinciale secundaire school voor Buitengewoon Onderwijs 
Richtpunt Campus Buggenhout. “Dit is buiten mijn comfortzo-
ne”, zegt hij.

Jozef De Borger was liefst 21 jaar burgemeester van Londerzeel. 
Hij haalde in 2000 een absolute topscore van liefst 4.175 voor-
keurstemmen. Maar de CVP -later CD&V- viel uiteen in verschil-
lende groepen en nieuwe politieke fracties en De Borger werd 
uiteindelijk schepen tot eind 2018. Daarna nam hij (kortstondig) 
afscheid van de politiek. Hij werd zelfstandig consultant PR en 
communicatie. Maar in 2021 werd hij zwaar getroffen door co-
rona. Hij belandde in coma en vocht acht weken lang voor zijn 
leven in het ziekenhuis. Maar kijk: met de jongste gemeente-
raadsverkiezingen was hij helemaal terug. Hij belandde met zijn 
Team De Borger echter op de oppositiebanken en ging opnieuw 
op zoek naar werk. “Dat vond ik als leerkracht voor het BUSO 

Richtpunt Campus Buggenhout”, vertelt De Borger. “Ik vervang 
er een leerkracht in de middelbare school waar leerlingen school 
lopen met specifieke onderwijsbehoeften en voor wie het ge-
woon onderwijs niet haalbaar is. Het gaat dan onder andere om 
leerlingen die schoolmoe zijn, jongeren met een emotionele of 
gedragsstoornis of een autismespectrumstoornis.” Waarom heb 
je deze overstap gemaakt? “Ze vinden hier amper leerkrachten 
om leerlingen te begeleiden en ik heb de sprong gewaagd”, gaat 
De Borger verder.  “Evident was dat niet, leerlingen zijn sneller 
moe, hebben concentratieproblemen,…. Je moet vooral veel 
geduld hebben en echt hen iets willen bijbrengen volgens hun 
tempo. Dit is buiten mijn comfortzone, maar gelukkig ben ik 
goed omringd en krijg ik een goede begeleiding. De leerlingen 
krijgen hier ook één op één begeleiding. We proberen hen klaar 
te maken om mee te draaien in de maatschappij en de opstap 
naar werk mogelijk te maken. Zo geef ik onder andere een stuk-
je maatschappelijke vorming. Ze krijgen ook lessen met paarden. 
We stimuleren hen om een CV te maken, geven bijvoorbeeld 
lessen over verkeersveiligheid in het kader van het halen van een 
rijbewijs. De leerlingen hier komen van over heel Vlaanderen.”

FOTO JH 

Ereburgemeester Jozef De Borger 
(63) maakt carrièreswitch en wordt 
leerkracht voor jongeren in het Bui-
tengewoon Onderwijs: “Helemaal uit 
mijn comfortzone gekomen” 

“Burge-meester”
“Ik doe dit nu iets meer dan halftijds als 
tijdelijke opdracht in vervanging van een 
leerkracht. We zien dan wel wat de toe-
komst brengt. Ik heb sowieso nog twee 
jaar te gaan voor mijn pensioen.” Mogen 
we nu zeggen dat Jozef De Borger in 
zijn loopbaan de stap zette van ‘bur-
gemeester’ naar ‘meester’? “Dat is een 
brug te ver”, lacht De Borger. “Leerlin-
gen zeggen hier  ‘mijnheer’ of ‘mevrouw’ 
tegen de leerkrachten.” (jh)
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Frans Vermoesen heeft gigantische verzameling balpennen 
en schenkt er duizenden weg aan goede doelen

REGIO - Verzamelaar Frans Vermoesen schenkt van zijn grote 
verzameling balpennen 3.000 exemplaren aan een project Ous-
man in Gambia dat gesteund wordt door Basisschool De Leer-
rtrommel in Opwijk. Maar hij levert ook balpennen aan scholen 
en woonzorgcentra in Buggenhout, Merchtem, Londerzeel en 
Opwijk.

 Frans Vermoesen uit Opdorp (Buggenhout) heeft een verzame-
ling balpennen opgebouwd, waarvan de teller op 121.000 stuks 
staat. Hij begon met deze verzameling als therapie voor zijn echt-
genote die na een ongeval met de fiets aan een frontotemporale 
dementie leed. Zij sorteerde de verkregen balpennen op soort en 
kleur, alvorens Frans ze ophing aan houten frames. Het sorteren 
van de balpennen gebeurde ook in het dagverzorgingscentrum ’t 
Zonnedal in Opwijk, waar zijn echtgenote patiënte was. Jammer 
genoeg is zijn vrouw inmiddels overleden en beschikt Frans nog 
over heel wat nieuwe, dubbele exemplaren aan balpennen. “Die 

schenk ik nu weg aan goede doelen”, zegt Frans. “Zo heb ik er al 
ruim duizend weggeschonken aan weeshuizen in Nakala en Kim-
bobo in Congo. Grietje Huyghe, de verantwoordelijke voor het 
dagverzorgingscentrum, speelde mij ook informatie door over het 
project Ousman in Gambia. Hiervoor doneerde ik 3.000 balpen-
nen. Dit project wordt gesteund door de vrije basisschool De 
Leertrommel in de Schoolstraat in Opwijk. Aan de Leertrommel 
zelf overhandigde ik eveneens balpennen, potloden en doosjes 
kleurpotloden, net als aan vier scholen in Buggenhout en één in 
Merchtem”, vervolgt Vermoesen zijn verhaal tijdens zijn bezoek 
aan de school in Opwijk. “Voorts lever ik de jongste tijd balpen-
nen aan verzorgingshuizen en dagcentra in Opwijk, Buggenhout 
en Londerzeel. De bewoners sorteren ze volgens vorm, kleur en 
alfabet voor de opdruk. Ze maken dozen van 100 balpennen, de 
helft met een drukknop en de andere helft zonder drukknop. Ze 
doen dit als aanvullende activiteit naast het puzzelen. Alle balpen-
nen wordt eerst getest of ze nog schrijven alvorens ze worden 

FOTO INGEZ.

Frans heeft een verzameling van liefst 121.000 balpennen.         
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LONDERZEEL - De overstromingen van V tot en met 5 ja-
nuari 2024 werden officieel erkend als ramp in 26 gemeenten, 
waaronder Londerzeel. Voor schade die niet vergoed werd door 
de verzekeraar, kan een tegemoetkoming aangevraagd worden 
bij het Vlaams Rampenfonds.

 “Ook de afgelopen week was er her en der wateroverlast”, 
meldt burgemeester Nadia Sminate (N-VA). “De Malderse-
steenweg werd zelfs kortstondig afgesloten. Gelukkig was de 
impact veel minder groot dan een jaar geleden. In januari 2024 
werd onder meer Londerzeel getroffen door heel veel overstro-
mingen. Die overstromingen worden nu erkend als ramp in 26 
getroffen gemeenten in het Vlaams Gewest. Vanaf 8 januari 2025 
kunnen burgers en ondernemingen die schade leden door de 
overstroming in Londerzeel of een van de andere 26 gemeen-
ten, een aanvraag tot tegemoetkoming indienen bij het Vlaams 
Rampenfonds. Dat kan online via het e-loket, per post of via 
e-mail. Het Vlaams Rampenfonds komt niet tussen voor schade 
die verzekerbaar is. In eerste instantie moet je dus altijd je scha-
de melden bij je verzekeraar.” De burgemeester is blij met de 
erkenning van deze zware overstromingen als ramp, maar hoopt 
dat ook de stormschade in de zomer van 2024 kan worden 
erkend als ramp. “Op 9 juli 2024 zorgden storm- en rukwinden, 
hagel en hevige regenval voor nog meer schade 

in onze gemeente”, zegt de burgemeester. “Veel inwoners heb-
ben toen hun schade gemeld in functie van de erkenning van die 
ramp. Het onderzoek daarvoor loopt nog. We hopen ook daar 
op een erkenning.” (jh)

Overstromingen van januari 2024 in Londerzeel erkend als 
ramp

FOTO JH 

Overstromingen van januari 2024 in Londerzeel erkend als ramp: 
“Schade die niet vergoed werd door verzekering, kan nu via Vlaams 
Rampenfonds worden vergoed
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Marc (61) verhuist met tattooshop van stad naar rustig dorp: 
“Ik zet liefst tattoos met veel kleuren en zo origineel mogelijk” 

REGIO - Marc Willems (61) opende zopas in Ramsdonk zijn 
tattooshop Freedom in de Notenstraat 2. Hij verhuist zijn shop 
vanuit Mechelen naar het rustige Ramsdonk en is er meteen in-
geburgerd. “Ik speelde zelfs al rijdend op de moto voor kerstman  
tijdens ‘Ramsdonk by night’, klinkt het.

Marc Willems is een gevestigde waarde in het wereldje van de 
tatoeages. “Ik liet mijn eerste tattoo in 1979 zetten, toen ik zestien 
jaar was”, zegt Marc. “Het is een arend met de banner ‘Freedom’. 
Ik vind vrijheid dan ook zeer belangrijk. In die tijd was een tatoe-
age toch wel speciaal, vandaag is het algemeen aanvaard. Ik ging 
op mijn achttiende alleen wonen en zal al snel tussen de “minder 
brave” jongens van Mechelen met tattoos. Ik maakte er een hobby 
van om op de bierviltjes in de cafés tattoos te tekenen. De sprong 
naar een eigen tattooshop was dus logisch. Overdag reed ik met 
de vrachtwagen van 5 uur ’s morgens tot 17 à 8 uur ’s avonds en 
als ik dan thuis kwam, zette ik bij vrienden nog enkele tattoos.”

Veel belastingen
“Ik begon in 1997 mijn tattooshop in Mechelen en was toen de 
enige tussen Antwerpen en Vilvoorde. Ik bracht dus 27 jaar van 
mijn leven in Mechelen in de shop door. Mechelen is een mooie 
stad, maar heft ook veel belastingen. Parkeren is duur, je kan vaak 
niet dichtbij parkeren en er worden heel veel boetes geschre-
ven. Toen ik met mijn vrouw op de moto aan het toeren was, 
dan zagen we hier in Ramsdonk dit pand staan. De combinatie 
huis-winkel-grote tuin was ideaal en we kochten het gebouw. Hier 
kunnen onze klanten voor de deur parkeren. Klanten die geen 
auto hebben, gaan we aan het station van Kapelle afhalen.”

Goeie koffie
Mis je Mechelen niet? “Mijn stamcafé Antverpia op de Korenmarkt 
zal ik zeker missen, omdat ik daar mijn dagelijkse koffies dronk”, 
gaat Marc verder. “Maar ik bezoek ze nog wekelijks. Ik heb hier in 
Ramsdonk wel al mijn weg gevonden naar café Bocht 10 en Pen-
neke Dop. Hier is ook goeie koffie en ook vriendelijke bediening.” 
Op 1 en 2 februari opende de shop in Ramsdonk. “Ik kijk ernaar 
uit om de klanten te verwelkomen”, vertelt Marc. “Onze jongste 
klanten zijn 18 en de oudste is 82 jaar. Werkelijk iedereen komt 
hier : studenten, dokters, metsers, leraars, noem maar op. Mensen 
weten er ook meer over en zoeken deels hun keuze al op het 
internet, die wij dan aanpassen om ze toch origineel te maken. 
We ontwerpen dan de tattoo en bespreken grondig of het dat 
is wat de klant wil. Het moet perfect zijn. Mijn beide collega’s en 
dikke vrienden verhuizen mee naar onze shop. Tattoo-artiest Eddy 
Verpuylt (58) woont in Londerzeel-Sint-Jozef en is al een tiental 
jaar bij mij, mijn andere collega Aleksander Kowalewski (30) is iets 
langer dan vijf jaar bij ons.”

“Elke tattoo is een uitdaging, hoe klein of raar ze voor ons ook 
kan lijken, ze kan heel veel betekenen voor die persoon. Mocht 
het routine worden, dan stop ik ermee. Ik heb zelfs ooit eens in 
een luchtballoon mogen tatoeëren. Elk jaar organiseren we ook 
een actie voor de dieren of gehandicapte mensen. Zo bouwden 
we enkele jaren geleden een volledig asiel met ons geld en zweet 
in Bosnië.” 

INFO - Tattoo Freedom in de Notenstraat 2 in Ramsdonk is 
open van woensdag tot en met zaterdag van 12 tot 18 u, alle 
andere uren enkel op afspraak. Meer info kan je vinden op de 
Facebookpagina Tattoo Freedom.

Marc is meteen al ingeburgerd in Ramsdonk.
Marc gebruikt graag veel kleuren in zijn ontwerpen.   
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Industriële bakkerij Lantmännen Unibake is 
‘Factory of te Future’

LONDERZEEL - De industriële bakkerij van Lantmännen Uni-
bake in Londerzeel is uitgeroepen tot ‘Factory of the Future’. De 
award, die uitgereikt werd door Agoria en Flanders’ Food, erkent 
de voortdurende inzet van Lantmännen Unibake voor innovatie, 
duurzaamheid en productie op topniveau. Om de titel van Fac-
tory of the Future te verdienen, worden bedrijven door een jury 
van experts beoordeeld op een aantal vlakken, waaronder digitali-
sering, talentontwikkeling, slimme processen, duurzame producten 
en doordacht omspringen met energie en materialen. “Bij de her-
opbouw van onze fabriek na de brand in 2015 hadden we de kans 
om te investeren in innovatieve productielijnen en technologieën, 
met grote aandacht voor onze medewerkers en voor duurzaam-
heid”, zeggen Christophe Laureys, Site Manager Londerzeel, en 
Gianni Malfait, Operations Director. “Dat wij ons nu, tien jaar later, 
al voor de tweede keer Factory of the Future mogen noemen, is 
het resultaat van het engagement van alle collega’s. En daar zijn we 
bijzonder trots op.” Sinds 2021 is Lantmännen Unibake aangeslo-
ten bij het zogenaamde Science-Based Targets initiative met con-
crete klimaatdoelstellingen. “Dat betekent dat we zero emissies in 

de hele waardeketen tegen 2050 willen behalen”, weten Laureys 
en Malfait. “In Londerzeel werd de CO2-voetafdruk de afgelopen 
vijf jaar al bijna gehalveerd. We blijven ons inzetten voor verdere 
verbetering door samen te werken met externe partners, zoals 
grondstoffenleveranciers, transportpartners, onderzoekers en 
federaties, maar ook door de productie te blijven optimaliseren. 
Deze continue verbetering wordt gedragen door het hele team, 
met als doel het bedrijf verder te laten groeien en de producten 
nog gezonder en duurzamer te maken.”  Bij Lantmännen Uni-
bake Londerzeel wordt dagelijks zo’n 100 ton kwaliteitsbroden 
geproduceerd, variërend van sandwiches en baguettes tot ham-
burgerbroodjes en molenaarsbroden. Lantmännen Unibake heeft 
zijn hoofdzetel in Kopenhagen (Denemarken) en bakkerijen in 
verschillende landen waaronder twee in de Benelux. Het bedrijf 
telt meer dan 6.000 medewerkers in ruim 20 landen. Het mer-
kenportfolio omvat gekende merken, zoals Schulstad, Pastridor, 
Bonjour, Americana en nog veel meer. (jh)

FOTO INGEZ. 

Londerzeelse industriële 
bakkerijfabriek Lantmän-
nen Unibake is Factory 
of the Future: “Innovatie, 
duurzaamheid en produc-
tie op topniveau dankzij 
inzet alle collega’s”
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Markcomité uit de startblokken: “Markt moet terug naar 
Kerkstraat komen”

 FOTO JH

LONDERZEEL - Het gemeente-
bestuur van Londerzeel zal werk ma-
ken om de dinsdagmarkt terug naar 
de Kerkstraat te halen. Dat bevestigt 
schepen van Lokale Economie Gerda 
Verhulst (N-VA).“Via het marktcomité 
gaan we met alle actoren in gesprek en 
rekenen op hun inbreng en expertise 
om een ideale opstelling uit te werken” 
zegt schepen Verhulst. “N-VA Londer-
zeel heeft de voorbije jaren hard op-
positie gevoerd tegen de marktopstel-
ling na corona op het Heldenplein. De 
gezelligheid was zoek en zowel markt-
kramers als -bezoekers bleven weg. De 
ooit zo drukbezochte dinsdagmarkt 
was nog een schim van zichzelf. Het 
wordt nu een stevige uitdaging die niet 
op één, twee, drie kan rechtgezet wor-
den. Er is immers veel te veel tijd aan 
stilstand en besluiteloosheid verloren 
gegaan. We gaan er alles aan doen om 
van de dinsdagmarkt weer een echte 
belevenis te maken. Het marktcomité 
gaat binnenkort van start waar alle fa-
cetten rond de markt zullen worden 
besproken. We starten met een actie 
rond werving van marktkramers in an-
dere gemeenten. Londerzeel heeft zich 
reeds begin januari ingeschreven voor 
de actie ‘Maand van de Markt’. Team 
De Borger diende op de gemeenteraad 
ook een voorstel van een actieplan met 
tien punten in voor de markt. Zo moe-
ten houten palen uitneembaar worden 
voor doorgang van hulpdiensten, er 
moet een nieuwe opstelling komen, het 
Heldenplein moet deels vrijgemaakt 
worden, de buurtbus moet worden 
ingezet en er is ook het voorstel van 
een kortingskaart. “We vragen ook het 
herstel van voetpaden en wegen, diver-
sificatie van het aanbod”, zegt Jozef De 
Borger (Team De Borger. “Daarnaast 
vragen we voor het werven van nieuwe 
marktkramers vrijstelling van standgeld 
en ook een maandelijks evenement op 
de markt.” “Het plan heeft goeie pun-
ten, maar sommige zaken zijn niet re-
aliseerbaar”, reageert schepen Verhulst. 
“De timing in dat plan tegen 15 maart 
is te krap. We nemen het actieplan wel 
mee als een vertrekbasis.” (jh)

De dinsdagmarkt zal terug naar de Kerkstraat 
worden gebracht.
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Sterrenweide officieel ingehuldigd: “Een warme herdenkingsplek 
voor sterrenkindjes”

MEISE - De sterrenweide in Meise is officieel geopend. Het is 
een plek waar ouders van sterrenkindjes kunnen samenkomen 
om hun dierbaren te herdenken.
“De opening bracht lotgenoten samen en gaf de gelegenheid 
om in gesprek te gaan met organisaties die werken rond rouw”, 
zegt schepen van Begraafplaatsen Tom Heyvaert (LB+). “De 
sterrenweide is gelegen op de begraafplaats in de August Van 
Doorslaerlaan. Het is een serene omgeving waar bezoekers een 
kaarsje kunnen branden en een brief of tekening kunnen posten 
in de nieuwe ‘hemelbus’. Ouders hebben ook de mogelijkheid 
om er een ster te laten plaatsen. Ouders en familie van ster-

renkindjes hebben nu een warme plek om samen te komen en 
hun dierbaren te herdenken. Het stervormig ontwerp dat we in 
2023 hebben uitgewerkt, verwijst niet alleen naar de nachtelijke 
hemel, maar ook naar hoop, licht en verbondenheid. Elk kind 
is uniek en krijgt daarom een eigen stervormig plexiplaatje op 
het monument. Zo vormen ze samen een sterrenhemel. Tijdens 
de opening kregen bezoekers een warm drankje aangeboden 
met livemuziek op de achtergrond. Wie meer informatie over 
de sterrenweide wil of een ster wil aanvragen, kan contact op-
nemen met de dienst Burgerzaken: bevolking@meise.be, 02 892 
20 20.  (jh)

FOTO INGEZ.De sterrenweide in Meise is officieel ingehuldigd. 
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Oud gemeentehuis krijgt renovatie van 1,8 miljoen euro, 
nadien komen er kantoren en horecazaak

WOLVERTEM - Het lokaal bestuur 
van Meise zet een nieuwe stap in het 
dossier rond het oud-gemeentehuis 
in Wolvertem. Tijdens de gemeente-
raadszitting van 21 januari werd de 
verkoop van het gebouw gegund aan 
VAD Construct voor 410.000 euro. 
De renovatie en inrichting zal ruim 1,8 
miljoen euro kosten. “Het gebouw, dat 
sinds 2016 leegstaat, wordt volledig ge-
renoveerd met respect voor de patri-
moniumwaarde en krijgt daarmee per-
spectief op een nieuwe bestemming”, 
zegt schepen van Patrimonium Ella De 
Neve (LB+). “In maart 2024 besliste 
de gemeenteraad om het historische 
gebouw te verkopen. Het bestuur stel-
de het gespecialiseerde bureau Value 
Partners aan om het verkoopproces 
te begeleiden. VAD Construct diende 
het beste bod in en gaat het gebouw 
renoveren. De renovatie zal een even-
wicht zoeken tussen modernisering 
en behoud van het erfgoed, zodat het 
historische karakter van het gebouw in 
ere wordt gehouden. Zo zal de karak-
teristieke voorgevel behouden blijven. 
Daarnaast zal VAD Construct inzetten 
op een ecologische aanpak, met onder 
meer de plaatsing van regenwaterput-
ten en warmtepompen voor de ver-
warming van het gebouw.”  De defi-
nitieve verkoop zal plaatsvinden zodra 
de renovatiewerken zijn afgerond. “De 
verwachte oplevering is tegen septem-
ber 2026”, gaat de schepen verder. “De 
investeringen in het gebouw worden 
geraamd op meer dan 1,3 miljoen euro, 
met een bijkomende 550.000 euro 
voor de inrichting. Een deel van deze 
kostprijs wordt gesubsidieerd door 
VLAIO (Vlaams Agentschap Innoveren 
en Ondernemen). De koper heeft de 
intentie om het gebouw te renoveren 
voor kantoor- en horecamogelijkheden. 
Het belangrijkste is dat we het gebouw 
behouden en een nieuwe toekomst ge-
ven die een meerwaarde kan beteke-
nen voor het centrum van Wolvertem.” 
Oppositiepartij Samen Anders vroeg 
nog een referendum over de verkoop 
van het oud gemeentehuis, maar dat 
komt er dus niet. (jh)

Er is een oplossing voor het oud gemeentehuis van Wolvertem, dat eerst zal worden 
gerenoveerd.

FOTO INGEZ.
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Tiende loopcriterium verwacht meer dan duizend individuele 
deelnemers

LONDERZEEL - Voor de tiende keer op rij bundelen de 
Londerzeelse verenigingen, die een loopwedstrijd organiseren 
in 2025, hun krachten in het ‘Fitality Londerzeels Loopcriterium’.
“Met de Pegasusloop (30 maart), Olympia Natuurloop (21 april), 
Raak-Heideloop (27 juli) en de Molenloop (14 september) heeft 
het criterium vier prachtige joggings”, zegt penningmeester Paul 
De Bont van het Londerzeels Loopcriterium. “In 2025 wordt er 
een nieuwe en vijfde jogging aan toegevoegd, de ‘1ste Power On 
Run’. Een jogging die zal plaatsvinden in Londerzeel Centrum op 
zondag 24 augustus. Vorig jaar liepen meer dan duizend individu-
ele deelnemers over de diverse joggings heen. 140 joggers lie-

pen minimum drie van de toen vier joggings. Iedere deelnemer 
die aan minimum vier van de vijf joggings deelneemt, komt in 
aanmerking voor een extra Fitality-prijs. Deze prijs komt boven-
op het gadget dat de deelnemer ontvangt bij iedere organisatie. 
Dit jaar is gekozen om iedere criterium deelnemer te belonen 
met een reflecterend running jacket.  Mede door dit criterium, 
dat ondersteund wordt door de sponsoring van fitness Fitali-
ty, rekenen Atletiekclubs Pegasus en Olympia Londerzeel, Raak 
Londerzeel St-Jozef, de Molenlopers Malderen en Power On 
weer op een massale opkomst.” Meer info kan je vinden op de 
Facebookpagina LLC Loopcriterium Londerzeel (jh)

FOTO INGEZ.Dit jaar met een extra vijfde jogging
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Schepen van Landbouw bezoekt land- en tuinbouwers: 
“Ze zitten met heel veel vragen en zorgen”
MEISE - Wim Verbeke (53, LB+) alias ‘De Scheet’ is niet alleen 
schepen van Jeugd en Gezin, maar ook van Landbouw. Hij bezocht 
41 land- en tuinbouwers in de gemeente en luisterde naar hun 
grieven en dat zijn er nogal wat... 
Met de jongste gemeenteraadsverkiezingen is Wim Verbeke (53, 
LB+) alias ‘De Scheet’ verrassend verkozen als schepen vanop 
de 21ste plaats met 558 voorkeurstemmen. Hij haalde daarmee 
het derde hoogst aantal voorkeurstemmen van de lijst LB+. “Ik 
had het nooit verwacht”, zegt Verbeke. “Maar ik ben wel dankbaar 
dat ik dit kan doen.” ‘De Scheet’ -een roepnaam die hij sinds zijn 
jeugd meekreeg. Niet omdat hij last heeft van winderigheid, maar 
wel omdat hij “maar een scheet (1,54m) groot is”. Verbeke kreeg 
als nieuwe schepen de bevoegdheden Landbouw, Jeugd en Ge-
zin. “Ik ben destijds ook al eens schepen van Jeugd geweest, die 
bevoegdheid ken ik al goed”, legt Verbeke uit. “Gezin sluit in feite 
aan bij Jeugd, maar de bevoegdheid Landbouw is helemaal nieuw 
voor mij. Ik heb destijds in mijn jeugd wel veel meegeholpen met 
het rapen van aardappelen, kuisen van witloof en inhalen van stro 
en hooi, maar voorts moet ik me nog inwerken in de bevoegd-
heid. Daarom dat ik ook de land- en tuinbouwers die ik via onze 
diensten kon contacteren, allemaal heb bezocht. Het zijn er 41. 
Ik heb daarvoor uitgebreid de tijd genomen en heb geluisterd 
naar hun grieven. Mocht ik iemand vergeten zijn, dan mag die me 
altijd contacteren. Wat opviel, was dat veel land- en tuinbouwers 
verrast waren om me te zien. Ze vertelden me dat  het de eerste 
keer was dat een schepen van Landbouw zo’n ronde deed. Daar-
naast hadden heel wat land- en tuinbouwers vragen. Sommige za-
ken kunnen snel opgelost worden, zoals bijvoorbeeld bomen die 
moeten gesnoeid worden langs velden. Maar er zijn ook andere 
zorgen van landbouwers die aandacht vragen. Zo vragen ze om 
het Sint-Jacobskruiskruid -een gele bloem- niet te laten staan. Die 
bloem kan misschien mooi zijn, maar is uiterst giftig voor de run-
deren. Mensen laten ze staan, waardoor die zich ook op weides 
verspreid en runderen ermee in contact komen. 

Ook vragen we om distels te verwijderen.” “Daarnaast zijn de 
grachten blijkbaar een prioriteit voor landbouwers. Deze kwamen 
vaak ter sprake, zeker bij deze aanhoudende regen. Daarom zijn 
we al opgestart samen met de dienst openbare werken en sche-
pen Tom Heyvaert (LB+) om een plan van aanpak op te maken 
voor het ruimen van de grachten. Verder kwamen ook de aanleg 
van houtkanten vaak ter sprake; die knabbelen aan de grootte 
van de landbouwpercelen en het mestdecreet is ook een grote 
zorg. Zwerfvuil en vooral blikjes die in de maïs worden geworpen, 
zijn ook schadelijk. Die belandden dan vermalen in het veevoeder, 
waardoor de koeien eraan kunnen sterven.” 

Landbouwraad 

De schepen wil ook de landbouwraad activeren. “Ik wil luisteren 
naar hun grieven en waar het kan, ook helpen binnen de bevoegd-
heden van de gemeente. Ik heb ook een digitale bevragingsbrief 
verspreid, zodat land- en tuinbouwers hun noden kunnen kenbaar 
maken. We willen ook een betere communicatie tussen gemeente 
en land- en tuinbouwers tot stand brengen. Land- en tuinbouwers 
die zo’n brief willen ontvangen, of een gesprek willen, mogen me 
steeds contacteren.” (jh)

FOTO JH.

Wim Verbeke bezocht 41 land- en tuinbouwers.
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Driekwart van alle bedreigde inheemse planten wordt hier 
bewaard in zadenbank: “Uitzonderlijk in Europa”
MEISE - Plantentuin Meise heeft recent een belangrijke mijlpaal 
bereikt voor het behoud van de inheemse flora van België. Van 
maar liefst 75% van de bedreigde inheemse plantensoorten wer-
den, dankzij een samenwerking met Natuurpunt, zaden ingeza-
meld. 
Plantentuin Meise bewaart deze voor lange termijn in de nieuwe 
zadenbank bij -20°C. “Dit is echt uniek en door geen enkel ander 
expertisecentrum in de Europese Unie bereikt.”
“Dit is een doelstelling die voortvloeit uit de wereldwijde strategie 
voor het behoud van planten”, legt plantkundige Sandrine Gode-
froid in de zadenbank van Plantentuin Meise uit. “Deze en andere 
te behalen doelen werden vastgelegd tijdens de Conferentie over 
Biologische Diversiteit (CBD) in 2002. Elk land dat toen het ver-
drag ondertekend heeft, is verplicht nationale strategieën te ont-
wikkelen en plannen uit te voeren om de biodiversiteit te behou-
den, te beschermen en te verbeteren. Vandaag heeft Plantentuin 
Meise een belangrijke mijlpaal behaald voor ons land. Zo wordt 
minstens 75 procent van de bedreigde plantensoorten bewaard 
in een zadenbank, buiten de natuurlijke omgeving, bij voorkeur in 
hun land van herkomst. Minstens 20 procent van deze soorten is 
beschikbaar voor gebruik in regeneratie- en herstelprogramma’s”, 
zegt Sandrine verder. “Wereldwijd staan 2.000 botanische tuinen 
samen in voor deze taak.”
(Lees verder pag 21) Plantkundige Sandrine Godefroid onderstreept het belang van de za-

denbank.  FOTO PLANTENTUIN MEISE
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“Geklimatiseerde kamers zorgen ervoor dat zaden meer 
dan eeuw lang levensvatbaar blijven”
(Vervolg van pag 22) 

Sinds het einde van de jaren 80 beschikken we in Plantentuin 
Meise als een van de eerste botanische tuinen in Europa over een 
zadenbank voor het behoud van de nationale bedreigde flora”, 
zegt de plantkundige verder. “De geklimatiseerde kamers zorgen 
ervoor dat de zaden van de meeste van onze plantensoorten 
meer dan een eeuw lang levensvatbaar blijven. Na drie decen-
nia oogsten, bewaarden we 44 procent van de met uitsterven 
bedreigde Belgische flora in de zadenbank”, zegt Sandrine. “De 
samenwerking met Natuurpunt zorgde eind 2024 voor een aan-
zienlijk verhoogde zadenoogst die 75 procent van de soorten op 
de Rode Lijst van Vlaanderen dekt. Dit is een uitzonderlijk resul-
taat dat, voor zover wij weten, door geen enkele nationale zaden-
bank van de Europese Unie is bereikt.” 

In de zadenbank worden zaden aan min 20 graden celcius bewaard. 
FOTO PLANTENTUIN MEISE

In mei 2024 zette de Plantentuin nog een 
grote stap voorwaarts met de inhuldiging 
van de zadenbank van de nieuwste ge-
neratie. “In combinatie met het nieuwe 
kassencomplex de Groene Ark beant-
woorden we met deze infrastructuur aan 
cruciale conservatie doelstellingen”, gaat 
Godefroid verder. “Aangezien natuurbe-
scherming een regionale bevoegdheid is, 
zullen we de oogst van zaden nu in het 
zuiden van het land voortzetten om een 
gelijkaardig resultaat te bereiken voor de 
flora op de Waalse Rode Lijst”, klinkt het 
verder. “Dit opmerkelijke resultaat illus-
treert het engagement van Plantentuin 
Meise voor het behoud van de biodiver-
siteit en markeert een belangrijke stap 
in de richting van het duurzaam behoud 
van de bedreigde flora in België.” “De 
Plantentuin in Meise maakt met zijn in-
ternationaal vermaarde verzamelingen 
naam en faam in binnen- en buitenland”, 
laat minister-president Matthias Diepen-
daele (N-VA) in een reactie weten in een 
persbericht. “Deze mijlpaal benadrukt 
nogmaals de vooruitgang die Vlaanderen 
samen met onderzoeksinstellingen boekt 
op het vlak van expertise en innovatie in 
de ecologie.” (jh)
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KVK Daltons 80/90/2000-fuif

LONDERZEEL - Het bestuur en de spelers 
van KVK Daltons nodigen op zaterdag 8 maart 
iedereen uit op hun jaarlijkse 80/90/2000-fuif 
in zaal Starsky te Londerzeel. Dit jaar is het de 
21ste uitgave van deze legendarische fuif. 

Zoals steeds zullen de dj’s Joost, Ludovicus en 
Pietie zorgen voor de nodige ambiance. Gra-
tis vat om 22u30. Dit jaar is een inkomkaart 
terug verplicht en worden de kaarten enkel 
in voorverkoop aangeboden. Raadpleeg de fa-
cebookpagina “KVK Daltons uit Malderen” om 
de verkooppunten te achterhalen.

Kaarten ook beschikbaar bij bestuur en spe-
lers. Alle info bij François Moyson, bestuurs-
lid, op het nr 0468 49 87 01.
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Bestuurder voor 
derde keer 
betrapt met gsm 
achter stuur: 
“Rijbewijs 
ingetrokken”
LONDERZEEL - De motard van 
de verkeersdienst van de lokale poli-
tiezone Kapelle-op-den-Bos, Londer-
zeel, Meise (KLM) betrapte afgelopen 
maand een bestuurder op het gebruik 
van een gsm achter stuur. Het was niet 
de eerste keer bij de betrokkene. Zijn 
rijbewijs is ingetrokken. “Op woens-
dag 15 januari betrapte onze motard 
in de Kerkhofstraat in Londerzeel een 
bestuurder op gsm gebruik achter het 
stuur”, legt commissaris Frank Maes 
van de zone KLM uit. “Na controle, 
werd het rijbewijs van betrokkene 
onmiddellijk ingetrokken voor vijftien 
dagen door de parketmagistraat. De 
intrekking van het rijbewijs gebeurde 
omdat de bestuurder reeds twee keer 
betrapt was op gsm gebruik achter het 
stuur. Opmerkelijk: één van die twee 
voorgaande keren liep hij ook al tegen 
de lamp bij dezelfde collega, op exact 
dezelfde locatie.”

Zwangere vrouw

“Iets later controleerde onze motard 
een andere wagen omwille van een 
verkeersinbreuk. De bestuurder is 
nogal in paniek en geeft aan dat zijn 
passagier een zwangere vrouw betreft. 
Hij meldt dat de dame in kwestie zich 
zeer slecht voelt en ze zeer dringend 
naar het ziekenhuis zouden moeten. 
Ze vrezen dat er iets mis is met de 
zwangerschap, de dame is ook duide-
lijk onwel. Gezien onze collega er niet 
enkel is voor het handhaven van de 
verkeersveiligheid, maar ook het hart 
op de juiste plaats heeft, besloot hij 
het voertuig te begeleiden, zodat ze 
vlot aan het ziekenhuis geraakten. Bei-
de personen waren ons duidelijk zeer 
dankbaar.” (jh)

LB+ start met jongerenafdeling

MEISE - Jong LB+ werd boven het doopvont gehouden. Onder leiding van kersvers voor-
zitter Julie Steurbaut gaat de jonge garde met veel enthousiasme van start. Onder hen onder 
andere Maxime Santermans, Ruben Van Geensberghe, Lynn Mertens, Akté Saerens en Ella 
Heyvaert. Voorzitter Axelle Aerts van LB+ en schepen van Jeugd Wim Verbeke (alias ‘De 
scheet’) en Eerste schepen Ella De Neve van LB+ ondersteunen het jeugdig enthousiasme. 
Tegelijk werden op de nieuwjaarsreceptie van LB+ uittredende gemeenteraadsleden Virginie 
De Klippel, Sonia Lathouwers en Christine de Cubber in de bloemetjes gezet. (jh)
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Politie vat 19-jarige 
drugsdealer na fouille en 
huiszoeking
MEISE - De politiezione KLM kon een 19-jarige drugsdealer 
vatten in Meise. “Naar aanleiding van een melding van verdachte 
handelingen is er door een interventieploeg van de politiezo-
ne KLM op 20 januari omstreeks 23.19 uur, een controle van 
meerdere personen en voertuigen uitgevoerd in Zonneveld in 
Meise”, zegt politiecommissaris Frank Maes van de zone KLM. 
“Bij één persoon zijn er tijdens de fouille meerdere verpakkin-
gen met gebruikershoeveelheden cannabis gevonden.” Hierop 
is een huiszoeking uitgevoerd waarbij 105 gram marihuana, 12 
xtc-pillen, 13 gram ketamine, 15 flesjes thc liquide, 600 lege plas-
tiek zakjes, een precisieweegschaal en een geldbedrag van 220 
euro zijn aangetroffen. De verdachte, een man van 19 jaar uit 
Meise, is op last van het parket Halle-Vilvoorde voorgeleid bij 
de onderzoeksrechter. Deze besliste om de man vrij te laten 
onder voorwaarden. De man zal zich later voor de rechtbank 
moeten verantwoorden.” (jh)

Parket sluit onderzoek 
naar verkiezingsfraude af: 
“Geen misdrijf ”
MEISE - Het onderzoek dat het parket Halle-Vilvoorde voer-
de naar aanleiding van mogelijke verkiezingsfraude in Meise, is 
afgerond, zo bevestigt het parket Halle-Vilvoorde. “Uit het on-
derzoek zijn geen elementen naar voor gekomen dat er een 
misdrijf zou zijn gepleegd”, zegt perswoordvoerder Ingrid Mo-
riau van het parket Halle-Vilvoorde. Het parket had volmach-
ten in beslag genomen na een klacht. Wat de aanleiding van de 
klacht was, werd niet meegedeeld. (jh)

KORTNIEUWS UIT DE REGIO
DRIJPIKKEL - Het Agentschap Wegen en Verkeer werkt 
tot aan de paasvakantie twee maanden lang aan het kruispunt 
Rotterik Drijpikkel aan de Zijp en de Boechoutlaan (N277) op 
de gemeentegrenzen van Grimbergen, Wemmel en Meise. Het 
kruispunt krijgt veilige fiets- en voetpaden en verkeerslichten.

NATUUR - Hoeveel natuur is er in elke Vlaams-Brabantse 
gemeente en hoe scoort die in vergelijking met de rest van de 
provincie en Vlaanderen? Dat kom je te weten in het nieuwe 
online-platform https://provincies.incijfers.be/ dat de Vlaamse 
provincies samen oprichtten.

BRABANTSE PIJL - De ‘Alsemberg’, ‘de Bruine Put’ en 
‘Beerselberg’ zitten opnieuw in de wielerklassieker ‘Brabantse 
Pijl’ die na een verhuizing naar Leuven op 18 april 2025 opnieuw 
van start gaat in het provinciedomein van Huizingen, en dit voor 
vijf jaar.
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Dag van de 
motorrijder helpt 
motorrijders na 
winterstop terug 
op de baan 
REGIO – De Vlaamse Stichting Ver-
keerskunde organiseert op zondag 30 
maart vanaf 9 uur op 18 locaties in 
Vlaanderen de Dag van de Motorrij-
der. In onze regio wordt die door de 
politiezones AMOW, TARL en Dilbeek, 
Centrum Motoropleiding Dirk (CMD) 
en Traffix georganiseerd. Doel: de mo-
torrijders terug de baan op helpen na 
de winterstop. “We willen hen bewust 
maken van de noodzaak om hun mo-
tor goed te beheren en zodoende het 
aantal motorongevallen te beperken”, 
klinkt het. “We werken op behendig-
heid en stuurvaardigheid en trachten 
hen bij te staan met de nodige tips 
en tricks. Dit jaar vindt de Dag van de 
Motorrijder plaats op de terreinen van 
Delhaize Valley in Asse Zellik, gelegen 
aan de Broekooi. Naar jaarlijkse ge-
woonte worden er een 120-tal motor-
rijders verwacht die zich op voorhand 
kunnen inschrijven via de link https://
www.dagvandemotorrijder.be/

KORTNIEUWS 
UIT DE REGIO
FIETSERS - In 2024 telde de pro-
vincie Vlaams-Brabant een gemiddelde 
van 1.261 fietsers per dag per telpunt 
op fietssnelwegen, een stijging van 6,9 
procent in vergelijking met het jaar 
voordien.

POLITIE - Politieagenten die in de 
Vlaamse rand komen werken, krijgen 
volgens het nieuwe federale regeerak-
koord een premie, ook het Kanaalplan 
wordt versterkt. 

DEELFIETSEN - De deelfietsen 
van Blue-bike aan het station in Merch-
tem zullen binnenkort verdwijnen om-
dat er te weinig mensen van gebruik 
maken.

PARKET – De nieuwbouw voor 
het Parket Halle-Vilvoorde op de As-
phaltcosite in Asse zou in 2028 kunnen 
opstarten. Geraamde kostprijs: 20 mil-
joen euro. 
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Creatieveling Tom is de eerste 
Dorpskunstenaar van Londerzeel

LONDERZEEL - Aangewezen burgemeester Nadia Sminate (N-VA) stelde met de 
nieuwjaarsdrink  officieel de Steenhuffelse creatieveling Tom Daenens aan als eerste 
Dorpskunstenaar van Londerzeel. Tom zal de titel van Dorpskunstenaar dragen voor twee 
jaar en zal de gemeente Londerzeel vertegenwoordigen als cultureel ambassadeur.

“Verschillende kunstenaars uit Londerzeel dienden een werk in over hun gemeente dat ze 
vervolgens mondeling voorstelden aan de jury”, zegt schepen van Cultuur Gerda Verhulst 
(N-VA). “Tom overtuigde onze jury het meest, omdat hij niet alleen een breed artistiek ta-
lent heeft, maar ook een prachtige visie. Zo bewees hij eerder al in staat te zijn om toegan-
kelijke kunst te maken, waarbij hij lokale thema’s en verhalen tot leven brengt. Via de titel 
van Dorpskunstenaar willen we ons lokaal talent nog meer ondersteunen in Londerzeel. 
Zo krijgt Tom de kans om tijdens zijn aanstelling zijn creatieve veelzijdigheid te tonen aan 
alle inwoners. Jaarlijks zal hij onze gemeente bovendien op verschillende feestelijkheden 
en evenementen verwennen met zijn muziek, poëzie en het uitgebreide artistieke gamma 
dat we al gewend zijn van hem. De kans bestaat dat zijn naam bij velen al een belletje doet 
rinkelen. Zo bezingt hij als Another Tom (nu tom.) al jaren zijn immense passie voor zijn 
woonplaats in onder andere het nummer Stonehill, een ode aan Steenhuffel. Of zoals hij 
het zelf omschrijft: ”Het eigenwijze gehucht waar hij woont”. Daarnaast kan je Tom kennen 
als raampoëet van de gedichten Rijmplek en Seizoen die tijdens de poëzieweek mochten 
blinken op Londerzeelse ruiten. 

Sinds 2016 zorgt hij op 1 november ook 
voor een jaarlijks kippenvelmoment tij-
dens de Reveil-troostconcerten op het 
kerkhof.” Tom hoopt naar eigen zeggen 
als Dorpskunstenaar meer dan ooit her-
kenbaarheid teweeg te brengen bij alle 
Londerzelenaars en een voortrekker te 
zijn om de lokale artiesten en talenten 
samen te brengen. Als geboren en geto-
gen Londerzelenaar staat hij te popelen 
om nog meer bij te dragen aan het cul-
turele leven in Londerzeel. “Dat u mij de 
klei in handen geeft, zodat ik kan boet-
seren”, zegt de eerste Dorpskunstenaar 
van Londserzeel. “Van columns in het 
Gemeentelijk Infoblad Londerzeel (GIL) 
tot poëzie op de stoep voor den Chill.  
Van slam poetry op feestweekends tot 
kleinkunst over streekbieren. Van liedjes 
over schepenen tot woorden die rijmen 
op ’schepenen’. Klein of groots, beschei-
den of ambitieus. Schoon is altijd mooi 
genoeg.” (jh)

Creatieveling Tom is de eerste 
Dorpskunstenaar van 
Londerzeel: “Ik ga de gemeente 
vertegenwoordigen als cultureel 
ambassadeur”

FOTO INGEZ.
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Burgemeester laat terras met sluikstort verwijderen
LONDERZEEL - Het is geen zicht: rechto-
ver de kerk in Londerzeel-centrum staat een 
terras al een paar maanden te verkommeren. 
Er blijven grote vuilnisbakken staan en er ligt 
zwerfvuil. Burgemeester Nadia Sminate (N-
VA) grijpt nu in. “Het is er een echte vuile hoek 
geworden”, zucht burgemeester Nadia Smina-
te (N-VA). “Het terras met vuilnisbakken ligt 
vol zwerfvuil en dat trekt op termijn ook on-
gedierte aan. Bovendien neemt het terras ook 
parkeerplaatsen in. Daarom heb ik opdracht 
gegeven om het te verwijderen. De eigenaar 
van het pand zal hiervoor worden aangeschre-
ven. Verwijdert hij dat terras niet en ruimt hij 
die vuile hoek niet op, dan zal de gemeente 
dat op zijn kosten doen.” Het terras is gelegen 
aan de bistrozaak ‘Can be’. “Maar die staat al 
enkele maanden leeg”, zegt de burgemeester. 
“De uitbaters zijn verdwenen en zijn niet meer 
bereikbaar. Ze hebben alles zo achter gelaten. 
De zaak zou inmiddels failliet zijn. Wij hebben 
ook geen weet van nieuwe uitbaters. Mochten 
die er in de toekomst komen, dan mogen zij 
een nieuwe aanvraag doen voor een terras. 
Maar die vuile hoek in het centrum moet nu 
weg.”(jh)

Burgemeester Nadia Sminate (N-VA) geeft opdracht om terras met sluikstort te verwijde-
ren in centrum: “Gebeurt het niet, dan doen we het op kosten van de eigenaar”
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Extra festivaldag voor Voodoo Village 
REGIO / HUMBEEK - Op 12, 13 
en 14 september 2025 keert Voodoo 
Village terug naar het betoverende kas-
teeldomein van Humbeek. “Met een 
derde festivaldag belooft de tiende 
verjaardagseditie van het elektronische 
boetiekfestival nog onvergetelijker te 
worden. Met deze uitbreiding kunnen 
we dit jaar nog meer bezoekers ver-
welkomen”, zegt de organisatie. “Wat in 
2015 ooit begon als een intieme open 
air onder vrienden, is uitgegroeid tot 
een begrip in het binnen- én buiten-
landse festivallandschap”, zegt organi-
sator Maxim Dekegel. “Voodoo Village 
neemt haar bezoekers mee op een 
eclectische reis door een mysterieuze 
wereld vol muziek, schoonheid en een 
vleugje spiritualiteit. Het motto ‘A deca-
de of uniting souls’ weerspiegelt perfect 
de essentie van deze editie. We trak-
teren onze bezoekers op een warme, 
verbindende ervaring die verder gaat 
dan muziek. Wat ooit begon als een 
impulsieve open air onder vrienden, is 
vandaag een uniek boetiekfestival waar 
duizenden bezoekers een onvergete-
lijke ervaring beleven. Vorig jaar waren 
de 30.000 tickets in een mum van tijd 
uitverkocht. Met een extra festivaldag 
geven we dit jaar nog meer bezoekers 
de kans om van het festival te genie-
ten. We zijn ontzettend blij dat we 
het vertrouwen kregen van gemeente 
en politie om verder te groeien voor 
ons tienjarig bestaan.” De line-up blijft 
voorlopig geheim, maar belooft volgens 
Maxim een mix van nieuw talent en ge-
vestigde namen die perfect passen bij 
de iconische Voodoo-sfeer. “Vrijdag 12 
september opent Voodoo Village met 
drie stages”, vertelt Maxim. “Op zater-
dag en zondag breidt het festival uit 
naar vijf podia. Elk podium vertelt een 
uniek verhaal, met een eigen muziekstijl, 
scenografie en beleving. Na het succes 
van vorig jaar keert ook de officiële af-
terparty in Fuse op zondag terug.” 

Alle info en tickets: 
www.voodoovillage.be (jh)

Voodoo Village viert tien jaar magie met extra festivaldag: “We kunnen nog meer 
bezoekers verwelkomen”   FOTO VOODOO VILLAGE
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Negende editie van Slinkse Sinkse krijgt 
DJ-stage en kleurt 100 procent Belgisch

STEENHUFFEL - Het festival Slinkse Sinkse in Steenhuffel is terug op zondag 8 juni 
2025 en opent zijn deuren op het eigen festivalterrein dat wordt uitgebreid met ook 
een DJ-stage. De affiche kleurt inmiddels stevig Belgisch. “Dit jaar worden de bezoekers 
getrakteerd op een stevige dosis Belgische topartiesten met Equal Idiots, Berre, Regi ft. 
Linda & Friends, Jelle Cleymans zingt Spring en DJ F.R.A.N.K.”, zegt Anton De Vis van 
de organisatie. “Naast deze klinkende namen wil het festival ook graag lokaal talent in 
de kijker zetten. Een plaatselijke band of artiest krijgt zo de kans om het Slinkse Sinkse 
Festival te openen. Nieuw dit jaar is de DJ-stage, die de sfeer gaande houdt tussen de 
optredens door. Zo kan het publiek de hele avond door genieten van een onafgebroken 
muziekfestijn met toffe beats en een geweldige festivalsfeer”, zegt Anton. “Net als vorig 
jaar worden tickets in verschillende golven verkocht. We verwachten net als vorig jaar 
rond de 9.000 bezoekers en raden aan om op tijd je ticket te kopen. Ook dit jaar gaat 
een deel van de opbrengst naar lokale initiatieven, zoals kleuterschool De Huffeltjes en 
de Baseball Merchtem Cats. Vorig jaar konden we ook rekenen op zo’n 140 lokale en 
regionale sponsors, de aanvragen open nu binnen.” Het Slinkse Sinkse Festival ontstond 
in 2015 door enkele enthousiastelingen uit het jaarmarktcomité van Steenhuffel. “We 
wilden het kermisweekend met Pinksteren nieuw leven inblazen”, zegt Anton. “Slinkse 
Sinkse verwijst naar Pinksteren (Sinksen in het plaatselijk dialect, red.). Slinks is dan weer 
een ludiek woord waarmee we doelen op een zotte Pinksteren.” Naast de processie 
in de voormiddag, waren er op Pinksteren weinig activiteiten, de andere kermisdagen 
waren wel goed gevuld. Slinkse Sinkse werd jaar na jaar een succes. Metejoor, Stan Van 
Samang, Regi, maar vorig jaar ook Pommelien Thijs, Bart Peeters en nog veel meer. (jh)

Tickets voor het festival kan je bestellen via deze link www.slinksesinkse.be

NIEUWS OVER JE 
VERENIGING OF 

CLUB, EEN 
AANKONDIGING?

JORIS@HERPOL.BE

Het populaire festival Slinkse Sinkse is al aan de negende editie toe. 

FOTO: SWD PHOTOGRAPHY / SLINKSE SINKSE
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Deze rubriek is voor zoekertjes van particulieren en vaste adverteerders. Commerciële zoekertjes van bedrijven, zelfstandigen en 
vrije beroepen zonder bijgaande advertentie worden NIET geplaatst. Gelieve hiervoor de reclameverantwoordelijke te contacteren 
op 0477 72 36 33 (Erwin van Gucht). De zoekertjes dienen ten laatste 15 dagen voor verschijning in ons bezit te zijn. Zoekertjes 
die ons later bereiken, verschijnen automatisch in de volgende editie. De zoekertjes vallen buiten de verantwoordelijkheid van de 
redactie en verbinden de uitgever noch de redactie tot enige verbintenis. 

Rubriek: ........................................................ Naam: ................................................................... Tel.: ...................................................

Adres: ......................................................................................................................................................................................................

Plaats hier uw particulier zoekertje. Vul onderstaand rooster in en stuur het
samen met een briefje van 10 euro op naar: Joris Herpol, Steenweg op Brussel 33

te 1780 Wemmel. Het verschijnt 1 keer in onze 4 edities. 

PLAATS HIER 
UW ZOEKERTJE VOOR SPULLEN DIE 
JE GRAAG VERKOOPT, EEN JOB DIE 

AANDACHT VERDIENT OF ZOMAAR 
WAT ANDERE ZAKEN ...

JOBS 

KUISEN EN STRIJKEN – Ik zoek werk, 
kuisten en strijken tel. 0487-717.876.

BANDEN ROELANTS 
WOLVERTEM - Steeds op zoek naar ge-
motiveerde bandenmonteurs. Bij interesse bel 
02 269 11 99.

GEMOTIVEERDE JOBSTUDENTEN 
(m/v/x) - Vaste-plantenkwekerij Jan Spruyt, 
Mostenveld 32, Buggenhout zoekt gemoti-
veerde jobstudenten. Ben je in juli of augustus 
een hele maand vrij en heb je groene vingers? 
Mail dan naar mark@vasteplant.be. (minimum-
leeftijd voor vakantiewerk is 15 jaar)

TE KOOP 

MOBILHOME – Ford Transit Chausson 788 
Mremium Titanium 7/2021 automaat 1995 CC 
125 KW 170 PK, 23.000 km, al-inn, fietsdrager 
2 xtv enz prijs otk tel. 0471 869 850 

GRAVELBIKES – Te koop, staal/carbon/
aluminium/titanium, custom build. Meer info 
op www.gravelbike.be

TINNEN VOORWERPEN       
GEZOCHT – Ik zoek allerhande tinnen vo

TE HUUR

OPBRENGSTWONING – Te Londer-
zeel. Dorpskern tov ALDI. 14 slaapeenheden. 
Info via gsm 0477 07 95 21.

VASTGOED TE KOOP 

GEZOCHT – Te renoveren woningen / ap-
partementen / Bouw- of projectgrond gsm 
0474-897.734.

VAKANTIEWONING 
TE HUUR 

COSTA BRAVA – Nieuwe vakantiewo-
ning te huur, Costa Brava, jul/aug/dec, 4 slpk, 
5 badk, 13 p, privé zwemb, 3750 euro p w (zat 
– zat) tel. 0475-568.714.

ALLERLEI

PC-HELP – Last van virussen? Installatie- en 
(te) trage systemen? Optimaliseren, beveiliging 
en onderhoud…. IT-specialist kom aan huis uw 
computerproblemen oplossen. Snelle service. 
GSM 0478 211.835 Info: www.pck-it.be

DAME – 71 jaar zoekt man voor relatie en 
samen te genieten tel. 0472-331.240.

VERHUIS - van woning naar appartement, 
serviceflat of rustoord? Weet je niet waar te 
beginnen met inpakken ? Advies nodig bij het 
leeghalen van kelder tot zolder? Enkel bestel-
wagen nodig met chauffeur om naar het con-
tainerpark te gaan ? Bel voor meer info 0474 
47 23 66

LEEGMAKEN – Ik koop alles, leegmaken 
van huizen, appartementen, kelders, zolders, 
enz. Ook schoonmaken huizen. Cash 7/7 – 
0474 80 44 45

FEEST – BBQ, trouw, lente, communie of 
bedrijfsfeest op komst? Wij zorgen voor de 
maaltijd, drank, personeel, decoratie en het 
materiaal. Je hoeft nergens aan te denken, zelf 
niet aan de afwas. Wij zorgen voor een ge-
slaagd evenement. Mail ons voor een geperso-
naliseerde offerte, zugoe.traiteur@gmail.com, 
0486 66 33 30

AANKONDIGINGEN

GEZINSBOND - Zondag 30 maart 2025 
van 11 tot 15 u tweedehandsbeurs voor kin-
derkleding en speelgoed. Deelnemers verko-
pen zelf. In St Jozefsschool, Sint Amandsplein 
31, 1853 Strombeek-Bever. Info en inschrijvin-
gen bij Suzanne via GezinsbondKoningslo@
gmail.com. Prijs 7 euro voor leden, 11 euro 
voor niet-leden. Bezoekers komen gratis bin-
nen.

GRATIS TUINADVIES OP MAAT - 
Benieuwd naar wat er allemaal leeft in jouw 
tuin? Voel je het al kriebelen om er een kli-
maatbestendig paradijsje van te maken dat 
bruist van het leven? De Tuinrangers helpen 
je op weg met gratis tuinadvies. Verwonder je 
over het grote en kleine leven in je tuin. Des-
kundig advies voor meer tuinnatuur. Op maat 
van jouw tuin en jouw leven. Boek je lokale 
tuinranger online op www.tuinrangers.be.
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